

Agendacommissie

Aanwezig: Joris van Gompel (voorzitter), Annemieke van de Ven, Rob Brekelmans, Toon van Dongen, Johan van Dommelen, Peter van Gool en Maarten Olthuis.

Afwezig:

Bert van Laarhoven, Fiona Bijl

Agendapunt	Inhoud	Besluit
1	Vaststellen van agenda	
		Ongewijzigd vastgesteld
2	Verslag	
	Kleine tekstuele aanpassing.	Gewijzigd vastgesteld
3.	Toezeggingen	
	Ten aanzien van het erfgoedbeleid was het bij de agendacommissie niet helder wat exact is toegezegd door de wethouder. Tijdens de vergadering wordt de toezegging geconcretiseerd. Afgesproken is dat er een werkbijeenkomst wordt georganiseerd in maart. Voor het overige zijn er geen opmerkingen.	Kennisgenomen
4.	Moties	
	Geen opmerkingen	
5.	Evaluatie raad	
	Dhr. Van Gompel merkt op dat het opiniestuk van Zwartven tot onduidelijkheid heeft geleid in de raad. Hierdoor heeft PvdA mogelijk veel moties ingediend die achterwege hadden kunnen blijven. De heer Van Dommelen geeft aan dat moties die pas dinsdagmiddag, voorafgaande de raadsvergadering worden ingediend, niet voorbereid kunnen worden. Daarmee loop je het risico loopt dat fracties, wegens gebrek aan voorbereiding, tegen stemmen. De heer Van Gompel kaart verder aan dat 2^e Berap weer als laatste agendapunt is opgenomen. Dit terwijl het voorstel is doorgeschoven vanuit de vorige vergadering. De griffier geeft aan dat in november wellicht ten onrechte 1 vergadering is komen te vervallen. Achteraf gezien hadden we die door moeten laten gaan. De griffier stelt voor om bij LTA rekening te houden dat agenda niet te vol wordt. De heer Van Dommelen maakt een suggestie om de commissies Ruimte of inwoners te verplaatsen naar de maandag. De heer Van Dongen ondersteunt dit voorstel. Op verzoek van de heer Van Gool wordt de commissie ruime naar maandag verplaatst. Afgesproken wordt dat de fractievoorzitters aan de griffier terugkoppelen of de fracties akkoord gaan met dit voorstel. Ten aanzien van de motie rond de urenregistratie is een discussie ontstaan. De heer Brekelmans geeft aan dat de motie niet uitvoerbaar is. Het bevreemdt hem dat de motie toch is aangenomen. De fractievoorzitters delen deze mening niet. Het is de rol van de raad om kaders te stellen. De burgemeester vraagt vervolgens waaruit de informatiebehoefte van de raad precies bestaat. Uit de discussie die daarop volgt blijkt dat de informatie behoefte groter is dan alleen inzake de urenregistratie. Er is daarom afgesproken om met een klein comité de informatiebehoefte van de raad scherp te krijgen. De griffier zal hiervoor een afspraak inplannen. De burgemeester gaat tevens nadenken over een werkbijeenkomst met de raad onder begeleiding van een onafhankelijke derde.	
6.	LTA	

	De heer Van Gompel miste een aantal voorstellen. Hierover zal navraag worden gedaan. Verder is het voor de leesbaarheid prettiger wanneer een separate lijst met RIN stukken wordt gehanteerd. Verder zal in de LTA de commissievergaderingen worden gesplitst.	
5.	Rondvraag	
	Griffier: 1. is iedereen het akkoord om een app groepje op te richten met presidium. 2. Voor de training politiek actief willen we graag een filmpje laten maken. Hiervoor tevens 4 deelnemers gezocht. Filmavond is 11 januari 2021	Vragen zijn akkoord.

Actielijst		
Wie	Wat	Wanneer
Griffier	App groep oprichten	z.s.m.
Griffier	Opdracht uitzetten voor filmpje	z.s.m
Griffier/secretaris	Opdracht uitzetten om bewaartermijn voor beeldmateriaal te regelen	2 ^e kwartaal
Fracties	Deelnemers aandragen voor het filmpje	z.s.m.